
Aabenraa Brass Band 

 

Ref/Maria Dahl 

Referat: Bestyrelsesmøde  

  

Dato: 17. august 2011 

Sted: Hos  Christian 

 

Dagsorden: 

 

Agenda: 
 

1. Godkendelse af referat – Alle 

a. Forrige referat pr. 18. maj 2011 

Referatet blev godkendt. MD sørger for at Jørgen ligger referatet på 

Intra. 

 

2. Økonomi – Christian 

CC informerede om orkesterets økonomi – hvilke beløb der står på 

orkesterets konti. Alt udestående for sommerens koncerter er stort set 

faldet på plads.  

CC har betalt AOF 

Der mangler dog afregning for de slagtøjsspillere vi havde i 

ringridningen.  

  

3. Arrangementer og afvikl. af disse – Lars 

a. Sommer arr. 2011 – evaluering 
Sommerens arrangementer blev afviklet på behørig vis. Der er dog 

en tendens til mange afbud.  

 

b. Øvrige større arr. 

1. Krudt, Kugler og Kanoner 
Arrangementet starter kl. 9.00 og varer indtil ca. 17.00. 
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Orkesteret skal spille flere gange i løbet af dagen: 

- 2 x Gudstjeneste (alle eller lille gruppe) 

- 2 x Koncert på plænen 

- 2 x Slaget om Søgård (lille gruppe) 

Til de interesserede vil der være mulighed for at deltage i 

fælles aftensmad kl. 17.30. 

LH har fået lovning på gratis ledsagerbillet. 

LH skriver mere herom på Intra. 

2. Schlema 
- Hotel i Schlema er nu kommet på plads. Vi skal bo på 

Gästehaus Wolfsbrunn i Hartenstein. 

- LH har mailet en Bühnenplan til Schlema. 

- GJ orienterede om det Bruttoprogram der er lavet til 

Schlema. 

- Finn Gregersen er med som trommeslager. 

- Louise spiller 2. bariton. 

- Hans fungerer som tambourmajor. 

- 29 medlemmer har sagt ja til at deltage i turen. 3 påhæng. LH 

har stadig spørgsmålstegn ved 12 medlemmer. LH følger op 

på, om de 12 medlemmer kommer med eller ej. 

- De har fra Schlema forespurgt om orkesteret kan klare os 

med et mindre beløb end de 1500 Euro i tilskud. Bestyrelsen 

overvejer dette.  

 

Kenneth fungerer igen som rejseleder. LH spørger Claus om 

han igen vil sørge for pakning af instrument bussen. 

Festudvalget sørger for det praktiske herom. 

Der er rygning forbudt i bussen. 

Det overvejes med festudvalget, om medlemmerne evt. selv 

skal medbringe egne drikkevarer til turen. 

 

3. Høstkoncert 
Jørgen B. har lavet et program med de numre der skal spilles. 

Det er en overraskelse/hemmelighed at Jesper Lundgård 

kommer og synger. Vi skal gøre medlemmerne opmærksom 

på, at de ikke må fortælle det til andre. 

LH prøver om Finn Gregersen kan spille på tromme.  

Ellers ingen kommentarer vedr. Panbokoncert. 
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4. Øvrige musikalske aktiviteter 

i. Indspilning af ”Aabenraa March” 
Indspilning af Aabenraa March må vente til slutning af 

året. 

 

ii. Jubilæums arr. Aabenraa Skoleorkester 
Ultimo Oktober har skoleorkesteret 60 års jubilæum. 

Orkesteret deltager i en stjernemarch lørdag den 29. 

oktober og evt. en koncert på Rugkobbelskolen. 

 

iii. Julekoncert 
Det skal stadig være de traditionelle julekoncerter på de 

3 plejehjem samt sygehuset. Der arbejdes videre med at 

få fastsat de endelige dato herfor. 

 

 

iv. Nytårskoncerter 
Der arbejdes på at lave en nytårskoncert i Toftlund og 

Nustrup ved siden af den vi har i Aabenraa. 

 

 

4. Medlemsnyt – Lars  

a. Orkesterbesætning – slagtøj 
Der er ingen nye slagtøjsspillere på vej. LH laver en A4 plakat 

om at orkesteret mangler en slagtøjsspiller. Denne plakat skal 

hænges op på diverse steder, hvor vi mener der kunne være 

interessenter. 

        

 

5. Nodeudvalg – Gunnar/ Lars 

a. Planlægnings koordinering med bestyrelse/ dirigent/ udvalg 

Gunnar orienterede om bruttoprogram til Schlema. Der kommer nogle 

nye numre endnu. Nodeudvalget skal sammen med Erik beslutte hvilke 
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numre der endelig skal udvælges til programmet. Nodeudvalget skal til 

at kigge på nye julenumre. 

Gunnar efterlyser hans dsb-kasket og fløjte som blev brugt til 

forårskoncerten 

b. Program for efteråret 
Bruttoprogram til Høstkoncerten foreligger også. Også her kigger 

nodeudvalget på det endelige program. 

      

 

6. Update på faste opgaver – Alle  

CC undersøger hvornår der skal ansøges til Kulturelt Samråd 

 

Jubilarer flyttes til december på Arbejdskalenderen. MD sørger herfor. 

 

7. Eventuelt 

a. Dato og sted for næste bestyrelsesmøde 
Næste Bestyrelsesmøde er den 27. september ved GJ 

 

b. Øvelokale 
LH tager en snak med Martin om øvelokalerne 

c. Uniform 
MD har ryddet op i de gamle uniformer. MD mangler stadig at få nogle 

enkelte uniformsdele ind.  

NY uniform: LH tager kontakt til Stormarken 

d.Trailer 
LH har de sidste sponsorer på plads til vores trailer i løbet af august 

måned. Desuden skal der nye bolte bag på traileren. Vi mangler stadig 

opbevaring til traileren, så bestyrelsen opfordrer stadig medlemmerne 

til at hjælpe til med at komme frem til en løsning. 

  

   

 


